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Et intens foredrag rørte både Harald og oss som lyttet. 

Kveldens 3-minutter var ved Asbjørn Haverstad. Asbjørn dro fram mye faglig stoff om den 
miljøkrisa som vi rir verden i dag. At noen kan begynne å tvile på hva som egentlig foregår er 
forståelig. Vi fikk heller ikke noe svar i disse korte minuttene, og tvilen bør komme våre 
etterkommere til gode. 

Ringebu rotaryklubb ønsker seg nye lokaler. 
Presidenten refererte utkast et til leieavtale for Ringebu ungdomsenter. Det er enstemmig at 
disse lokalene er å foretrekke foran Kaupanger. Presidenten fikk fullmakt av styret til å 
sluttføre forhandlingene. Det tas sikte på å få ei underskevet avtale i boks innen neste møte. 

Siste møtet i april ble altså et spesielt rotarymøte. 
Noe uten om det vanlige minnet ei rose på bordet oss om at det alltid grunn til å takke for 
dagen i dag. Og hvorfor vennskap betyr så mye. 

Harald fikk for et år siden beskjed om at han hadde kreft. Kort fortalt spredte denne seg, slik 
at de fleste mente det ville gå galt. Heldigvis fikk Harald tilgang til en heilt ny medisin. Det 
ble sagt at 3 av 10 ville medisinen ha positiv virkning på. Harald var en av de tre. 
Vi fikk også et innsyn i hvordan helsevesenet kan være på godt og vondt. Ufattelig er det at 
kommunikasjonen mellom de som steller med andres liv har skremmende mangler. 

Harald kounne fortalt mangt om lege som ikke duger, og om hvor viktig det er å stå på sjøl. 
Harald hadde mange opphold rundt i Oppland, Hedmark og i Oslo. Hva han merka seg om 
helsepersonellet var en markert forskjell mellom de som er innvandrere og de som er født og 
oppvokst i Norge. Unntak finnes sjølsagt. Likevel, la det være til ettertanke i den 
innvandrerpolitikken vi stadig tar stilling til. 

Til slutt Harald; 
Presidenten har alle med seg når han takker for et rørende og lærerikt foredrag om en alvorlig 
sjukdom. 
Vi ønsker deg tilbake - og håper å se deg i dugnadsgjengen førstkommende tirsdag. 

Ola 


